IABMAS 2014组织秘书处 IABMAS 2014 Organizing Secretariat

中国上海市四平路1239号同济大学 桥梁工程系311室

邮编: 200092

电话: +86-21-65983116-2311

传真: +86-21-65984211

邮箱: secretariat@iabmas2014.org

Room 311, Department of Bridge Engineering Tongji University, No.1239, Siping Road 200092 Shanghai, China

Tel. +86-21-65983116-2311 Fax. +86-21-65984211

Email: secretariat@iabmas2014.org

IABMAS 2014学术秘书处 IABMAS 2014 Scientific Secretariat

中国上海市四平路1239号同济大学 桥梁工程系311室 邮编: 200092

邮箱: papers@iabmas2014.org

Room 311, Department of Bridge Engineering Tongji University, No.1239, Siping Road 200092 Shanghai, China Email: papers@iabmas2014.org

IABMAS 2014网址 IABMAS 2014 Website

http://www.iabmas2014.org

IABMAS中国团组 | IABMAS China Group

IABMAS中国团组于2012年4月13日在中国上海成立,团组致力于加强桥梁维护、安全与管理领域内的学术交流,为国内桥梁工作者提供一个国际平台。请登录团组主页http://www.iabmas-cg.org以获得更得相关信息。

IABMAS China Group was established on April 13th, 2012 in Shanghai, China. The Group is devoted to enhancing academic communications in the fields of bridge maintenance, safety and management and providing an international platform for Chinese bridge scholars and engineers. IABMAS 2014 will be organized with full support of IABMAS China Group. For more information, please visit the homepage of IABMAS China Group (http://www.iabmas-cq.org).

会场 | THE VENUE

上海新锦江大酒店 | Jin Jiang Tower

中国上海 | Shanghai, China



上海是中国的经济、金融与贸易中心,在近代发展中以包容大度的姿态完美地融合了东西方的文化风俗,具备独树一帜的旅游魅力。上海是国家历史文化名城,外滩、城隍庙、豫园、七宝古镇等历史悠久的文化重镇,与东方明珠、环球金融中心、新天地等摩登亮丽的新兴地标,共同标榜出上海既古老又现代、既传统又时尚的独特风格。

上海地处江南之地,苏杭天堂之中,周边城市也具备令人赞叹的风采。"浓妆淡抹总相宜"的杭州西湖,"雨惊诗梦来蕉叶"的苏州园林,都已被选入世界遗产目录,具备令人惊叹的优雅精致之美。



Shanghai is well recognized as one of the most attractive cities for its perfect combination of both modernization and local culture. Essentials of eastern and western cultures are exquisitely delivered in famous scenic spots such as Yu Garden and The Bund. There are also world class skyscrapers such as Shanghai World Financial Center and the under-construction Shanghai Center standing in newly developed city center, providing tourists with a wonderful experience to taste the modern flavor of Shanghai.

Cities near Shanghai are of tremendous tourist value as well. Hangzhou, a city with a history of more than 2200 years, is a most beloved scenic spot in China for its astonishing beauty of West Lake. Suzhou, one of the fastest developing cities in China, is also generally regarded as one of the most beautiful cities for its graceful and delicate Chinese traditional gardens. Both Hangzhou and Suzhou have been selected in the World Heritage Catalog and can be reached from Shanghai within one hour by high-speed railway.

Jin Jiang Tower is located in the central district of Shanghai City and highly appreciated for its spectacular room scenery. Most of the mentioned magnificent scenic spots of Shanghai, together with former residences of highly esteemed celebrities, are within 30-minute distance. Jin Jiang Tower is about 30 and 60 minutes away from Hongqiao Railway Station and Pudong International Airport, respectively.



第七届国际桥梁维护、安全与管理会议

The 7th International Conference on Bridge Maintenance, Safety and Management

IABMAS 2014由国际桥梁维护与安全协会主办,同济大学承办,会议将于2014年7月7日至11日在中国上海举办(http://www.iabmas2014.org)。

The 7th International Conference on Bridge Maintenance, Safety and Management (IABMAS 2014) is organized on behalf of the International Association for Bridge Maintenance and Safety (IABMAS) under the auspices of Tongji University. The Conference will be held in Shanghai, China on July 7-11, 2014 (http://www.iabmas2014.org).

会议主旨 | Aim of the Conference

IABMAS 2014旨在为桥梁维护、安全和管理领域内的杰出研究成果提供一个整合、交流、提升的平台,理论联系实际,加强领域合作。

The aim of IABMAS 2014 is to integrate all the outstanding work concerning bridge maintenance, safety, management and related topics, to promote the related research, to bridge the gap between theory and practice and to strengthen international cooperation among bridge engineers, managers and

与会代表 | Delegates

会议热烈欢迎桥梁维护、安全与管理领域内的研究者、工程师、设计师以及对本领域研究感兴趣的个人和 单位参加。

This Conference will be of interest to researchers, representatives from all sections of bridge engineering, bridge engineers serving in transportation departments, designing institutions and construction corporations, consultants, contractors and local authorities interested in all aspects of bridge maintenance, safety and management.

征稿 | Call for Papers

热烈欢迎桥梁维护、安全与管理领域内的相关工作人员投稿,请通过会议论文网上提交系统进行摘要和全 文投稿,具体时间期限请参照"会议重要日期"。

Authors are kindly invited to submit 300-word abstracts by January 15th, 2013 through the online submission system available on the Conference website. Authors will be notified regarding the acceptance of their abstracts by March 15th, 2013. Full papers are due by September 18th, 2013. Final acceptance of full papers will be notified by October 29th, 2013.

小型研讨会和专题会场 | Call for Mini-Symposia and Special Sessions

本次会议将设置小型研讨会和专题会场,请有意参与组织的与会者通过电子邮箱向学术秘书处提交申请 (papers@iabmas2014.org),具体申请要求将于近日在网上公布。

Participants interested in organizing Mini-Symposia or Special Sessions as part of IABMAS 2014 are requested to submit a proposal by email to the Scientific Secretariat (papers@iabmas2014.org). Guidelines for preparing Mini-Symposia and Special Sessions proposals will be available on the Conference Website soon.

论文发表 | Publication

本次会议论文将集结出版并择优刊发于SCI收录国际期刊《Structure and Infrastructure Engineering》。

Conference Proceedings will be published and distributed to registered participants at the Conference. Extended versions of selected papers presented at the Conference will be considered for publication in Structure and Infrastructure Engineering, an international peer-reviewed journal endorsed by IABMAS and included in ISI Science Citation Index (http://www.tandf.co.uk/journals/nsie).

会议主席 | Conference Chairs

陈艾荣教授和Dan M. Frangopol教授将担任本次会议的主席。

Professors *Airong Chen* and *Dan M. Frangopol* will serve as Conference Chairs.

会议荣誉主席 | Honorary Chairs

项海帆院士和**范立础**院士将担任本次会议的荣誉主席。

Professors *Haifan Xiang* and *Lichu Fan* will serve as Honorary Chairs.

国际学术委员会 | International Scientific Committee

本次会议将邀请100多名国际知名学者和工程师担任国际学术委员会委员,完整的委员名单将于近日在会议 网站上公布。

Based on the recent achievements in bridge maintenance, safety and management, we will invite more than 100 worldwide esteemed scholars and engineers to serve as the International Scientific Committee members. The complete list will be announced later.

支持单位 | Supporting Authorities

本次会议得到了中国公路学会桥梁与结构工程分会等多家国内外重要学术机构和学会的支持,完整支持单位名单将随后公布。

Local authorities always provide IABMAS conferences with enormous supports. Several agencies and important associations, such as Institution of Bridge and Structure Engineering of China Highway and Transportation Society, China Highway Exploration and Design Society, Bridge Committee of Mao Yi-sheng Science and Technology Education Foundation and Shanghai Highway and Transportation Society, have been confirmed to be the Supporting Local Authorities of IABMAS 2014. The complete list will be announced later.

赞助商 | Patronages and Sponsors

目前,已有15家以上的国际组织、大学、国际公司和研发中心确认担任IABMAS 2014会议的赞助商。

International organizations, universities, international corporations and research centers are of tremendous importance to success of IABMAS conferences. Until now, more than 15 agencies have been confirmed to be patronages and sponsors of IABMAS 2014. More supports are warmly welcomed. For further information, please contact the Conference Secretariat.

语言 | Language

本次会议的官方语言为英语。

The official language of the Conference will be English.

会议重要日期 | Important Dates

摘要提交 Abstract Submission	2013年1月15日 January 15th, 2013
摘要接受 Notification of acceptance	2013年3月15日 March 15th, 2013
全文提交 Full papers submission	2013年9月18日 September 18th, 2013
全文接收 Full papers final acceptance	2013年10月29日 October 29th, 2013
报名优惠最后期限 Deadline Early Bird Registration	2014年2月28日 February 28th, 2014

国际桥梁维护与安全协会

The International Association on Bridge Maintenance and Safety

活动领域 | Field of Activity

协会活动包括桥梁维护、安全与管理领域内的各个方面。

The Association encompasses all aspects of bridge maintenance, safety and management. The objective of the Association is to promote international cooperation in the fields of bridge maintenance, safety and management for the purpose of enhancing the welfare of society.

协会使命 | Mission

协会致力于成为桥梁维护、安全与管理领域内领先的国际学术组织。

The mission of the Association is to become the premier international organization for the advancement of the state-of-the-art in the fields of bridge maintenance, safety and management.

目的 | Objective

协会旨在促进桥梁维护、安全与管理领域内的国际合作,以增加社会财富。

The objective of the Association is to promote international cooperation in the fields of bridge maintenance, safety and management for the purpose of enhancing the welfare of society.

已往会议 | Past IABMAS Conferences

IABMAS 2012	意大利马焦雷湖 Stresa, Lake Maggiore, Italy	2012年7月8日—12日 July 8-12, 2012
IABMAS 2010	美国费城 Philadelphia, PA, USA	2010年7月11日—15 日 July 11-15, 2010
IABMAS 2008	韩国首尔 Seoul, Korea	2008年7月13日—17 日 July 13-17, 2008
IABMAS 2006	葡萄牙波尔图 Porto, Portugal	2006年7月16日—19 日 July 16-19, 2006
IABMAS 2004	日本京都 Kyoto, Japan	2004年10月18日—22日 October 18-22, 2004
IABMAS 2002	西班牙巴塞罗那 Barcelona, Spain	2002年7月14日—17日 July 14-17, 2002

协会网站 | IABMAS Website

http://www.iabmas.org